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Spoštovani, 

 

  

 

Zahvaljujemo se vam za organiziranje posveta in za znižanje nekaterih postavk, ki bodo 

omogočale prihranke pri morebitni uporabi višjih frekvenčnih pasov za linke. Vseeno bi glede na 

nedavno povišanje vrednosti točke (za cca 30%), po kateri se izračuna končno plačilo za uporabo 

frekvenčnega prostora, opozorili, da se bo tako ob morebitni investiciji v dodatne frekvence za 

mobilne storitve na dražbi prihodnje leto letno nadomestilo za rabo frekvenc povišalo za več kot 

2x glede na leto 2018 in sicer na več kot milijonski znesek. Glede na to da naj bi bila sredstva 

uporabljena namensko za upravljanje s frekvenčnim spektrom, bomo zaradi neproporcionalno 

razporejenih frekvenc mobilni operaterji subvencionirali neproporcionalno količino aktivnosti 

AKOS z upravljanjem s frekvenčnim prostorom. Zato predlagamo, da se faktor nad 470 MHz do 

vključno 960 MHz spremeni na 1,5, med pas nad 2.300 MHz do vključno 5.000 MHz pa naj se 

doda še ena stopnja nad 3400 MHz, ki bi se dodatno množila s faktorjem 0,5. 

 

  

 

Lep pozdrav, 

 

  

 

  

 

Marko Stoilovski 

Vodja za regulatorne in konkurenčno pravne zadeve 

Head of Regulatory and Competition Affairs 
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